
 

 2-24מן המניין מס'  מליאה תמלול 

 5/2/2024מיום שני, כ״ו שבט התשפ״ד, 

 משתתפים: 

 ראש המועצה  -  טל אוחנה 

 מ"מ ראש המועצה  - הרב אריה אברהם 

 חבר מועצה  -  איתן דלח 

 חבר מועצה  -  פנחס פרץ 

 חבר מועצה  -  משה פרץ 

 חבר מועצה  -  חיים בן אבו 

 

 נעדרו:

 חבר מועצה  -  לוגסי דני 

 חברת מועצה  -  נילי אהרון 

 חבר מועצה  -  שלומי פרץ 

 חבר מועצה  -  אריה דוקרקר 

 חבר מועצה  -  איציק מלכה 

 

 מוזמנים:

 יועמ"ש  - כרמית אהרון אמונה 

 מנכ"ל  -שמעון רוזיליו                   

 גזבר ע.  -  ירון טוויל 
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 על סדר היום: 

 3 .................................................................................................. "תכנון מוסד חינוכי" - 1004[  הגדלת תב"ר  1] 

 3 .................................................................... "בניית גן כיתתי שכונת צהלה" - 1166[  הקטנה והגדלה תב"ר  2] 

 4 ................................................................................................................... "תכנית פודלאב"  - 1218[  תב"ר  3] 
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 - תחילת דיון-

אוחנה: באמת,    טל  הנוכחית.  לקדנציה  אחרונה  מליאה  המליאה.  את  פותחים  אנחנו  אז  טוב,  אוקיי, 

 מבחינתי, רגע מרגש. 

 אחרונה זה תמיד התחלה של משהו.  משה פרץ:

נכון, נכון. אז עשינו עכשיו, סגרנו מליאת תכנון ובניה, אישרנו שכונה חשובה בין הנחלים, עם    טל אוחנה: 

מגרשים לבנייה עצמית, צמודי קרקע, מלונות, אכסניה, צימרים. שכונה עם מרחבי נוף משמעותיים ואנחנו  

 , לקראת רבות וטובות שתהיינה אחריה. 2024פותחים את ישיבת המליאה השנייה, לשנת 

 "תכנון מוסד חינוכי"   -  1004[  הגדלת תב"ר  1] 

תכנון מוסד חינוכי. סכום התב"ר הכללי עומד    1004הגדלת תב"ר    1על סדר היום, סעיף מספר    טל אוחנה:

עוד    21,887,580,000על   עם  אותו  מגדילים  אנחנו  בעצם,  זה  אופק.  בשכונת  הספר  בבית  כמובן  מדובר 

סך הכל.  ,  25,247,535,000  - מכסף של משרד החינוך, של תוספות ומביאים את התב"ר הזה ל  3,359,955,000

 - מי בעד אישור התקציב הזה? אישור התב"ר. פה אחד. אנחנו עוברים

 יש איזשהו אופק לגבי חזרה לתחילת עבודה?  איתן דלח:

לא, אנחנו בקשר ממש מדי שבוע עם הקבלן ועם משכ"ל שמנהלת מאות פרויקטים בארץ ולצערנו    טל אוחנה:

אלף    14טרם זה, אני לא מצליחה להבין אפילו איך המדינה תתמודד עם האירוע הזה, בסוף חסרונם של  

 פועלים ובצדק, בוא נקרא לכך, צריך לקבל פתרון יותר סדור ומהיר וכלכלי. 

 

 "בניית גן כיתתי שכונת צהלה" - 1166[  הקטנה והגדלה תב"ר  2]  

והגדלה, תב"ר    טל אוחנה: עוברים לסעיף השני, הקטנה  גן בשכונת  1166אנחנו  כיתות  , שזה בעצם שתי 

, הוספנו מהקל"פ  1,671,000, אנחנו קיבלנו ממשרד החינוך  1,986,183צהלה, סכום התב"ר המקורי עומד על  

וספות על  כת 404,775שקלים, אנחנו מקטינים, מחזירים לקל"פ שזו בשורה טובה ובעצם מקבלים   315,000

 . מי בעד? פה אחד. 2,075,875הפרויקט הזה, סך הכל סכום התב"ר הינו 

 החלטה 
 "תכנון מוסד חינוכי" .   -  1004מליאת המועצה מאשרת פה אחד את הגדלת תב"ר 

 אושר פה אחד 
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 "תכנית פודלאב" - 1218[  תב"ר  3]  

, תוכנית פודלאב, תוכנית של אשכול נגב מזרחי במימון משרד הבריאות. סך הכל  1218תב"ר    טל אוחנה:

 - . זה כסף שהולך לספורט, לתוכניות הכדורגל158,00התב"ר הוא 

 מה זה אבל?  משה פרץ:

מה התוכנית עצמה? התוכנית בעצם לקידום בריאות, קידום בריאות הציבור. זה הרעיון, מי בעד    טל אוחנה: 

 אישור התב"ר? פה אחד. 

 

 - בעצם אין לנו תוספות כרגע, חברים אז אני טל אוחנה:

 רגע יש לנו את, אתה רוצה להוסיף?  שמעון רוזיליו:

 לא, לא.  כרמית אמונה:

 היא לא אישרה.  טל אוחנה:

חברים אני רוצה לאחל לכולנו מערכת בחירות אחראית, ממלכתית, מכבדת. שנמשיך לעשות    טל אוחנה:

טוב לעיר הזאת. תודה לכולם על ההגעה והמסירות למען הציבור בחמש השנים וארבעת החודשים הללו.  

 תודה רבה לכולם.

 - סיום הדיון-

 בברכה, 

 
________________ ________________ ________________ 

 טל אוחנה, 

 ראש המועצה 

 שמעון רוזיליו, 

 מנכ"ל המועצה 

 מוטי דהן,

 גזבר המועצה 

 

 החלטה 
 "בניית גן כיתתי שכונת צהלה".   -  1166מליאת המועצה מאשרת את הקטנה והגדלה תב"ר 

 אושר פה אחד 

 החלטה 
 "תכנית פודלאב".  - 1218מליאת המועצה מאשרת את תב"ר 

 אושר פה אחד 


